
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 4812022

XLVIII Sesja w dniu 3l maja 2022

Obrady rozpoczgto 3l maja 2022 o godz.09: 00. a zakof.tczono o godz. 12: 52 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wziqlo udzial 20 czlonk6w.

Obecni:

1. Jacek Bulawa

2. Piotr Czarnecki

3. .Ianusz Dgbczynski

4. Mariola Gawlowska

5. Andrzej Golgbieski

6. l+zys*e€Grzqdziel

7. Joanna Hofman-Kupisz

8. Agnieszka .Iura - Walczak

9. Piotr Kowal

1 0. Krzysztof Kowalski

I l. Stanislaw Krzcmieniervsk

I 2. Zbig+i€-,#-+r.',*an#*

13. Krystian Luczak

I 4. .T6zef Mazierski

I 5. Wanda Muszalik

16. Arkadiusz Piasecki

17. El2bieta Rutkowska

18. Ewa Szczepatiska



I 9. Ma+gorzata-$zyma$ska

20. Daniel Tobjasz

21. Stanislaw Wawrzonkoski

22. Ka+aeynezaabska

23. Czeslaw Zarzeczny

24. Janusz Zi6lkowski

25. Pie+rzryeti*ski

Ad. I
Sprawy organizacyjne.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Piotr Kowal otwieraj4c obrady XLVIII sesji Rady Miasta
powital obecnego na obradach Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastgpcow
Prezydenta Miasta Pani4 Domicelg Kopaczewsk4 oraz Pani4 Monikg Jablorisk4, Seketarza
Miasta Pani4 Wieslawe Konopczyriska, Skarbnika Miasta Pani4 Honoratq Baranowsk4 a takZe

zebranych na sali dyrektorow Wydzial6w Urzgdu Miasta, radnych Rady Miasta VIII kadencji
oraz pozostale osoby uczestnicz4ce w obradach a takZe wszystkich. kt6rzy za pomoc4 sieci

Intemet obserwuj 4 obrady.

Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, iz sesja transmitowana jest w Biuletynie
Informacj i Publicznej Urzgdu Miasta Wloclawek.

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, 2e na stan 25

radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do systemu jest 18 radnych,
a zatem obrady sesyjne w dniu 3l maja br. sq prawomocne.

Lista obecnoSci radnych podczas obrad XLVIII sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do

nrotokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinflormowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Infbrmacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XLVII sesii

Rady Miasta Wloclau'ek VIII kadencji, ktirra odbyla sig w dniu 29 kwietnia 2022 roktt, z
kt6rym radni mogli sig zapoz,nac iwnieSd ewentualne uwagi. Nic zgloszono uwag, poprawek i
uzupelnieri.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, i2 wraz z zawiadomieniem o obradach
dzisiejszej sesji przekazany zostal radnym porz4dek obrad.

Radni nie wnieSli zmian do zaproponowanego porz4dku obrad.

Natomiast Przewodnicz4cv Rady Miasta uwzglgdniaj4c wniosek Prezydenta Miasta zglosil:



a) wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad XLVIII sesji w punkcie nr [0 o uchwalg w sprawie
ustalenia cen maksymalnych za uslugi przcwozowe w publicznvm transporcie zbiorotym.
uprawnien pasaZer6w do ulg i zwolnieri w oplatach za przewoz i sposobu ustalania oplat
dodatkowych.

b) wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad XLVIII sesji w punkcie nr l5 o uchwalg w sprawie
wyraZenia zgody na przystqpienie przez Gming Miasto Wloclawek do projektu pn."JESTEM"
w ramach konkursu Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko-
Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej l1 Wzrost aktywnodci spolecznej
- zawodowei mieszkanc6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie 1 I .l
Wlqczenie spoleczne na obszarach objgtych LSR.

Wobec braku innych zgloszeri zmian do porz4dku obrad, Przewodnicz4cy Rady Miasta
rozpocz4l procedurg glosowania. komuniku.iqc ponadto, 2e przedmiotowe projekty uchwal
uz,vskaly opinie komisji stalych, zatem zostal spelniony !\rym69 $ 55 Statutu Miasta.

Glosowano w sprawie:

wniosku o rozszerzenie porz4dku obrad XLVIII sesji w punkcie nr l0 o uchwalg w sprawie
ustalenia cen maksymalnych za uslugi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym,
uprawnieir pasa2er6w do ulg i zwolnien w oplatach za przew6z i sposobu ustalania oplat
dodatkowych.

Wvniki slosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0. WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GLOSU: 0. NIEOBECNI: 7

Wyniki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, Piotr Czamecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski,
Joanna Hofman-Kupisz. Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta
Rutkowska, Ewa Szczepanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski. Janusz Zidlkowski

NIEOBECNI (7)

Krzysztof Grz4dziel. Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz Piasecki, \4algorzata Szymafrska,
Katarzyna ZarEbska, Czeslaw Zarzeczny, Piotr Zwolifiski

Glosowano w sorawie:

wniosku o rozszerzenie porz4dku obrad XLVIII sesji w punkcie nr l5 o uchwalg w sprawle
wyrazenia zgody na przyst4pienie przez Gming Miasto Wioclawek do projektu pn."JESTEM"
w ramach konkursu Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko-
Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej I I Wzrost aktywnoSci spolecznej
- zawodowej mieszkaricow objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie I l.l
Wl4czenie spoieczne na obszarach objgtych LSR.



Wvniki glosowania

ZA: 18. PRZECTIW: 0. 'vVSTRZYMU.IE SIE: 0. IIRAK GI.OSU: 0. NIEOBECNI: 7

Wyniki imicnne:

ZA (18\

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyfiski, Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski,

.Toanna Hof'man-Kupisz. Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kor,r'al, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemienie*'ski. Krystian Luczak, Iozef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta
Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski. Janusz Zi6lkowski

NTEOBECNT (7)

Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz Piasecki. Malgorzata Szymariska,
Katarzyna Zargbska, Czeslaw Zarzeczny, Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowanta
pzedmiotowe wnioski uzyskaly akceptacjg Rady Miasta. Tym samym rozszerzony zoslal
porz4dek obrad XLVIII sesji Rady Miasta.

Ad.2
Slubowanie Radnego Rady Miasta Wloclawek

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w zv'ti4zku z wygasnieciem mandatu radnego

Pana .laroslawa Hupalo, u' jego miejsce, zgodnie z Postanowieniem Nr 1312022 Komisarza
Wyborczego we Wloclawku II, wstgpuje Pan Czeslaw Zarzeczny.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, Ze aby Pan Czeslaw Zarzeczny m6gl przyst4pii
do wykonywania mandatu radnego, winien zloZyi Slubowanie. Wobec powyZszego

Przewodnicz4cy Rady odczytal rotg Slubowania, informuj4c ponadto Pana Czeslawa

Zarzecznego, aby po iej wysluchaniu wypowiedzial slowo ,.Slubujg", z dodaniem lub
pominigciem zdania ,,tak mi dopom6z 86g".

Rota Slubowania:

,,Wierny Konstytucji i prawu Rzecrypospolitej Polskiej' Slubujq urocryScie obowi4zki
radnego sprawowad godnie, rzetelnie i uczciwie, majqc na wzglgdzie dobro mojei gminy i

jej mieszkaric6w".

Po zloZeniu Slubowania przez Pana Czeslawa Zanecznego Przewodnicz4cy Rady Miasta
poinformowal Pana Radnego, i2 od tej chwili moZe przystqpii do 

"rykonywania 
mandatu

radnego, a Rada Miasta Wloclawek liczy 25 radnych. Przy tej okazji Przewodnicz4cy Rady
Miasta radny Piotr Kowal w imieniu swoim i calej Rady zloLyl Panu Czeslawowi Zarzecznemu
gratulacje objgcia mandatu i powital w gronie radnych Rady Miasta.



Ad.2
Informacja Prerydenta Nliasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdrysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta infbrmacjg z dzialalno5ci
miasta w okresie migdzysesyinym pocz4wsT.y od dnia 29 kwietnia 2022r., czyli od ostatniej
sesji Rady Miasta do obrad sesyjnych w dniu dzisiejszym, kt6ra przedstawia sig nastgpuj4co:

Prezydent Miasta rozpocz4l swoje wyst4pienie od zaproszenia, kt6re kierujg do mieszkaric6w
Wloclawka, ale tak2e do Pafstwa radnych. W czwartek 2 czerwca o godz. 17.00 na osiedlu
Zazamcze rozpocznie sig cykl tegorocznych spotkari z mieszkafcami. Pierwsze spotkanie
odbgdzie sig w Liceum im. Mikolala Kopernika przy ul. Uroczej 3. Dzieh p62niej - w pi4tek 3

czerwca -mieszkaic6rv osiedla KAZIMIERZA WIELKIEGO Prezl'dent Miasta zaprosil do

Szkoly Podstawowej nr 2 przy ul. Zylntej 47. Harmonogram kolejnych spotkali jesl
opublikowany na oficjalnej stronie miasta. Wczoraj Wloclawek byl miejscem akcji ,.Czyste,
Zielone Miasta", kt6ra powstala z inicjatywy Stowarzyszenia Program Czysta Polska. W
ramach wydarzenia sprz4tano las w okolicach jeziora Czamego, a w parku na Slodowie
zasadzono krzewy i drzewa przekazane przez Lasy Paristwowe. Akcja byla okazj4 do

integrowania sig doroslych i dzieci, na wszystkich uczestnik6w czekalo szereg atrakcji: opr6cz
sadzenia drzew, konkursy, dzialania edukacyjne, poczgstunek. Relacjg z wloclawskich
wydarzeri przeprowadzila Telewiz-ja Polsat; opowiadano tez o samorzqdowych dzialaniach na

rzecz ekologii. Z dniem 30 maia nast4pila zmiana tymczasowego adresu prowadzenia punktu
Nieodplatnych Porad Prawnych na osiedlu Kazimierza Wielkiego. Punkt dziala w nowej
lokalizacii w Zespole Szk6l Samochodowych przy ul. LeSnej lA. Dnia 6 maja zawarto umowq
na rozbudowg drogi gminnej na Zalew Wloclawski odc. od ul. Plockiej do Przystani na Zalewie
Wloclawskim. Wykonau'c4 jest firma MCC S.A z siedzib4 w Chodczu. warto6i umowy to l,l
mln zlotych. Termin realizacji: 90 dni od dnia zawarcia umow-v. tj. do 4 sierpnia. Natomiast
dnia l l maia zawarto umowg na wymiang elewacji na Hali OSiR. W1'konawcEiest firma ML
SYSTEM S.A. z siedzib4 w Zaczernie, warto:i6 umowy to 2,5 mln zlotych. Termin realizacji:
240 dni od dnia zawarcia umowy, tj. do 6 stycznia 2023 r. Dnia 20 maja zawarto umowg na

budowg drogi dla dzialkowc6w i mieszkarictiw ulicy Ruda. WykonawcE jest Wloclawskie
Przedsigbiorstwo Rob6t Drogowych, wartoSi umowy to ponad 345 tys. zlotych. Termin
realizacji: 75 dni kalendarzowych od dnia zawarcia umo*y, tj. do 3 sierpnia 2022r.W dnitt25
maja zawarta zostala umowa na budowg ronda turbinowego w alei .Tana Pawla [. Wykonawc4
jest firma DROGI OM, wartoSi umowy to: 4,3 mln zlotych. Termin realizacji: 120 dni
kalendarzowych od dnia zawarcia umo\\y, ti. do 22 wrzeSnia. W dniu 13 maja podpisano
umowg o dofinansowanie budowy ulicy ul. Celulozowej z Rz4dowego Funduszu Rozwoju
Dr6g. Kwota dofinansowania to prawie 2,4 mln zl, przy wartoSci calkowitej zadania 6,7 mln
zl. W ramach programu in vitro dla mieszkafrc6w Wloclawka, klinika GRAVIDA z Plocka
oluzymal^ Srodki z budZetu miasta w wysokoSci l0 tys. zl za dwie procedury medyczne. Od
pocz4tku bieZ4cego roku *plynglo dziesi96 wniosk6w. Do kofica czerwca potrwaj4 szczepienia
w ramach programu prolilaktyki zakaZeir wirusem HPV. Szczepionych jest 75 dziewcz4t, kt6re
pierwsz4 dawkg przyjgly w ubieglym roku. Zarz4dzeniem z 23 maja ustanowiony zostal
pelnomocnik do spraw utworzenia i organizacji jednostki budZetowej Gminy Miasto
Wloclawek pod nazw4 ,,Centrum Wsparcia dla Os6b w Kryzysie". Dnia 25 maja zostaia
ogloszona procedura naboru kandydat6w na stanowisko Dyrektora Centrum Wsparcia dla Os6b
w Kryzysie. W ramach otwartego konkursu ofert przyznali5my dotacje dla organizacii
pozarzqdowych na realizacjg zadah z zakresu ochrony i promocji zdrouia oraz dzi alan na rzecz
os6b niepelnosprawnych. L4czna kwota dotacji wynosi 67,5 tysi4ca zlotych. Rozstrzygnigty
zostal konkurs na wykonywanie zadaf publicznych w zakresie przeciwdzialania uzaleZnieniom
i patologiom spolecznym. Wsparcie finansowe przeznaczone jest na: dofinansowanie obozow



i kolonii dla dzieci z rodzin z problemem uzaleZnien - 30 tys. zl. zagospodarowanie czasu

wolnego dzieci i mlodzieZy w okresie wakacli letnich - 85 tys. zl, organizowanre
pozalekcyjnych zajgi dla dzieci i mlodzieZy w roku szkolnym - 70 t1s. zl. W ramach projektu,

.. Czym skorupka za mlodu-raz jeszcze" zostaly zakupione monitory multimedialne dla
czterech utoclawskich szk6l podstawowych (SP 12, SPl4. SPl9 i SP22) za l4czn4 kwotg 39

tys. zl. Natomiast w ramach projektu ..Wloclawska Akademia Kariery Zawodowej vv Zespole
Szk6l Elektrycznych" zakupiono sprzqt ipomoce dydaktyczne do szkolnych pracov"ni za

14czn4 kwotE ponad 570 t-vs. zl. Dnia 28 maja na nowo wybudowanym boisku sportourym przy
ulicy Junackiej odbyl sig pierwszy mecz pilki no2ne.i. Z wielkE przyjemnoSci4 zagraliSmy z

dzieimi z osiedlowej druzyny pilkarskiej Strikas Wloclawek. Teraz, na nowym boisku, mlodzi
zawodnicy mogq trenowad w idealnych warunkach. W dniach 24 t 25 mala godcili we

Wloclawku przedstawicieli samorzqd6w z wo.iew6dztwa pomorskiego. Uczestnicy wizyty
studyjnej mieli okazjg zapozna( sig z przebiegiem procesu rewitalizacji w naszym mieicie'
Mil4 informacj4 datouanq na 27 mala jest fakt. 2e we Wloclawku zostala wybrana aktualna
kr6lowa pigknoSci - Miss Polonia 202112022. Nasze miasto byio gospodarzem tego wydarzenia
- w Hali Osrodka Sportu i Rekreacji odbyla siE wspaniala Gala Finalowa, a sam Wloclawek
zaprezentowal sig r6wnie pigknie. Mieszkafrcy Wloclawka, z gtona czterdziestu czterech

kandydat6w, w glosowaniu intemetouym wybieraj4 Markowy Lokal Sr6dmie6cia. Glosowanre
potrwa do 7 czerwca. Zw-vcigska firma, opr6cz tytulu Markowy Lokal Sr6dmieScia. otrzyma
voucher na uslugi prornocyjne w mediach o wartodci okolo pigciu tysigcy zlotych. Dla naszego

Anwilu Wloclawek dobiegl kofica sezon Energa Basket Ligi. Dru2yna zdobyla br4z, ale to
niejedyny sukces w tym sezonie. Koszykarze Anwilu Wloclawek zanotowali znycigstwo na

arenie migdzynarodowej wygrywaj4c Ligq ENBL, czyli P6lnocnoeuropej skq Ligg
Koszyk6wki. Od I I kwietnia 2022 r.lJrz.4d Miasta prowadzi nab6r wniosk6w o dotacje na

wymianE 2rodel ogrzewania w budynkach zlokalizowanych we Wloclawku. Dotacja obejmu;e
wymiang pieca opalanego paliwem stalym na ekologiczne 216dlo ciepla. Wnioski przyjmowane

bgd4 do dnia l0 czerwca lub do wyczerpania drodk6w finansowych przeznaczonych na ten cel.

Szanowni Parlstwo, przypominam, ze.jutro 'l czerwca, czyli Dzieh Dziecka. Ztel okazji o godz'

16.00 w parku na Slodowie rozpocznie sig wydarzenie organizowane przez Centrum Kultury
Browar B. Na dzieci i doroslych czeka mn6stwo atrakcji, m.in. zabawy plasryczne, taneczne,

warsztaty origami i wiele innych. Natomiast w sobotg 4 czerwca na Bulwarach odbgdzie sig

impreza z okazji Swigta Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego. Od godziny 15.00 bgdzie

mozna skorzystai z atrakcj i ulokowanych w Miasteczku Bezpieczeistwa. nauczyi sie jazdy na

deskorolce i upiec pierniki. Dla dzieci zaplanowano strefg malucha z animacjami
dostosowanymi do wieku. Czgsciq imprezy bgdzie taneczne show w wykonaniu Jana i Lenki
Kliment6r.r', a wieczorem odbgd4 sig koncerty. O godz. 20.00 wyst4pi gwiazda wieczoru, Kasia
Kowalska. Czerwiec to oczywiScie r6wnie2 Dni Wloclawka, kt6re bgd4 obchodzone 25 i 26

czelwca.

Po zakofczonym wyst4pieniu Prezydenta Miasta. Przewodnicz4cy Rady Miasta otworzyl
dyskusjg nad przedstawion4 informacj4 zwracaj4c jednoczeSnie uwagg, aby p1'tania nie
odbiegaiy od zagadnien przedstawionych przez, Pana Prezydenta i dotyczyly przedstawionej
inlormacji z dzialalnodci w okresie migdzysesyjnym.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Pan Janusz Dgbczynskr
- radny Pan Piotr Czamecki
- radny Pan .lozef Mazierski
- radny Pan Krzysztof Kowalski



- radny Pan Stanislaw Wawrzonkoski
- radny Pan Janusz Dgbczl'frski (Ad Vocem)
- radny Pan Stanislaw Wawrzonkoski
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
- radny Pan J6zef Mazierski (Ad Vocem)

Po zakoiczeniu procedowania nad ww. punktem porz4dku obrad Przewodnicz4cy Rady Miasta
poinformowal, 2e oglasza przerwg w obradach. poniewa2 odbgdzie w tym posiedzenie Komisja
Porzqdku Prawnego i publicznego, aby zaopiniowad projekt uchwaly w sprawie ustalenia

sklad6w osobowych stalych komisji Rady Miasta Wloclawek. Przewodniczqcy Rady Miasta
wyjaSnil, 2e po przerwie zloZy wniosek o rozszerzenie porz4dku obrad XLVIII sesji o ww.
uchwalg, ale nim to nast4pi musi zostai spelniony urym6g okre5lony w $ 55 Statutu Miasta.

P rzerwa u ohraduch se.t.uinych

Wznowienie obrad po przeru,ie.

Ad.4
Uchwala zmieniaj4cq uchwalg w sprawie ustalenia skladriw osobowych statych komisji
Rady Miasta Wloclawek.

Wznawiaj4c obrady po przerwie Przewodniczqcy Rady Miasta zglosil u'niosek o rozszerzenle

porz4dku obrad XLVIII ses.ji Rady Miasta o t.lchwalg zmieniaj4c4 uchu'alg w sprawie ustalenia

sklad6w osobowych staiych komisji Rady Miasta Wloclawek w zwiEzku realizaci4 zmian w

skladach osobowych komisji Rady Miasta zgloszonych przez radnych oraz akcesem pracy w
komisjach radnego, kt6ry w dniu dzisiejszym obj4l mandat.

Glosowano wniosek u snrawie:

rozszerzenia porzEdku obrad XLVIII sesji w punkcie nr 4 o uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w
sprawie ustalenia sklad6w osoborvych stalych komisji Rady Miasta Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA: Ig,PRZECIW: 0. WSTRZYMUJI SIf: 0, BRAK GLOSU: l, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA irg\

.lacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,
Joanna Hofman-Kupisz. Agnieszka Jura - Walczak. Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski,
Krystian Luczak, .T6zef Mazierski. Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki. El2bieta Rutkowska,



Ewa Szczepaiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Czeslaw Zarzeczny, Janusz
Zi6lkowski

BRAK GLOSU (1)

Krzysztof Kowalski

NTEOBECNT (s)

Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymariska, Katarzyna Zargbska,
Piotr Zwoliirski

Po zakofczonej procedurze glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze

porz4dek obrad sesyjnvch zostal rozszerzony zgodnie ze zgloszonym u'nioskiem.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Ooinia Komisji stalej Rady Miasta

lJchwatE zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie ustalenia sklad6w osobowl'ch stalych komisji Rady

Miasta Wloclawek rozpatrzyia oraz poz)4ywnie zaopiniowala Komis-ja Porz4dku Prawnego i
Publicznego. Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Arkadrusz
Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji. Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusii Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

LJchwaly zmieniaj4ce.l uchwalg w sprawie ustalenia skladirw osobowych stalych komisji Rady

Miasta Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA:20,PRZECIW: O, WSTRZYMUJQ SIQ: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej GolEbieski,
.loanna Hofhan-Kupisz, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczeparlska, Daniel Tobjasz, Slanislaw Wawrzonkoski,
Czeslaw Zarzeczny,.Ianusz Zi6lkowski



NTEOBECNT (5)

Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymanska. Katarzyna Zargbska,
Piotr Zwolifiski

Po zakoirczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto, 2c w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Uchwala w sprawie w1'boru Wiceprzcwod nicz4cego Rady Miasta Wloclawek.

Przewodnicz4cy Rady Miasta przechodzqc do realizacji kolejnego punktu porz4dku obrad a
mianowicie do dokonania wyboru Wiceprzewodnicz4cego Rady Miasta zwr6cil sig do radnych
o zglaszanic kandydat6w na tq tunkcjg.

Ze swej strony Przewodnicz4cy Rady na funkcjg Wiceprzewodnicz4cej Rady Miasta zglosil
kandydaturg radnej Pani Elzbiety Rutkowskiej.

Wobec braku innych kandydatur Przewodnicz4cy Radny zwrocil sig do radnej Pani El2biety
Rutkowskiej z zap)taniem czy wyraza zgodg na kandydowanie. Radna Elzbieta Rutkowska
poinformowala. 2e wyra2a zgodg na kandydowanie.

Nastgpnie PrzewodniczEc-"' Rady Miasta zwrircil sig do radnych o zglaszanie kandydatur do
pracy w komisji skrutacljnej.

a) powolanie komisj i skrutacy.jnej.

W dvskusii wzieli udzial:

- Przewodnicz4cy Rady Miasta do pracy w komisji skrutacyjnej zglosil kandydatury radnych
Pani Wandy Muszalik oraz Pana Czeslawa Zarzecznego.

- radny Pan Krystian Luczak do pracy w komisji skrutacyinej zglosil kandydaturE radnej Pani
Agnieszki Jura-Walczak.

Zgloszeni radni wyrazili zgodg na kandydowanie do skladu komisji skrutacyjnej.

Po wyczerpaniu zgloszen Przewodniczqcy Rady rozpocz4l procedurg powolania komisji
skrutacyjnej.

Glosowano w sprawie:

powolania komisji skrutacyjnej w skladzie: radna Agnieszka Jura-Walczak, radna Wanda
Muszalik. radny Czeslaw Zarzeczny.



Wyniki glosowania

ZA: tT,PRZECIW: 0. WSTRZYMUJI SIf : 2. BRAK GLOSU: I, NIEOBECNI: 5

W],niki imienne:

zA, (17)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, .Toanna Hofman-Kupisz, Agnieszka
.Iura - Waf czak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian \-uczak, I6zef Mazierski,
Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczeparlska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski. Czeslaw Zarzeczny,.lanusz Zi6ikowski

WSTRZYMUJE SIE (2)

Piotr Czamecki, Janusz Debczyfrski

BRAK GLOSU (1)

Krzysztof Kowalski

NTEOBECNT (5)

Krzysztof Grz4dziel. Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymanska. Katarzyna Zargbska,
Piotr Zwoliirski

Po zakorlczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta oglosil wyniki glosowania
oraz sklad komisji skrutaclj nej.

NastEpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinlbrmowal zebranych, 2e do czasu
ukonstyuou,ania sig komisji i przygotowania przez komisjg regulaminu wyboru
Wiceprzewodnicz4cego Rady Miasta oraz kart do glosowania zarzqdza przerwg w obradach
sesyjnych.

Przerwo w obradach sesyinych.

Wznowienie obrad XLVIIl scsii Rady Mia,rto.

b) przyjgcie regulaminu glosowania.

Wznawiaj4c obrady Przewodnicz4cy Rady Miasta zwr6cil sig do Przewodnicz4cego Komisji
skrutacyjnej, aby przedstawil radnym regulamin wyboru na Wiceprzewodnicz4cego Rady.

Przewodnicz4ca Komisji Skrutacyjnej radna Wanda Muszalik zapoznala obecnych z
regulaminem wyboru na Wiceprzewodniczqcego Rady.
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Po przedstawieniu regulaminu wyboru Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cil sig z p)'taniem do
Radnych. czir ktori z nich pragnie zglosi6 poprawki do regulaminu.

Wobec braku zgloszeri uwag i poprawek Przewodniczqcy Rady Miasta rozpocz4l procedurg
glosowania nad prz"vjEciem regulaminu wyboru na Wiceprzewodnicz4cego Rady.

Glosowano w snrawie:

przy.l gcia regulaminu glosowanra.

Wvniki glosowania

ZA: 19,PRZECIW:0. WSTRZYMU.II SI!:0, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI:5

Wyniki imienne:

ZA, (19\

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski. Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, .loanna Hofman-
Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal. Krzyszlof Kowalski. Stanislaw
Krzemieniewski. Krystian Luczak, .lirzef Mazicrski, Wanda Musz-alik. Arkadiusz Piasecki,

Elzbieta Rutkowska. Eua Szczenariska, Daniel Tobiasz. Stanislaw \\'awrzonkoski, Czeslaw
Zarz.eczn\'. Janusz Zi6lkou ski

BRAK GLOSU (I)

Piotr Czamecki

NIEOBECNI (5)

Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymairska, Katarzyna Zargbska,
Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu proceduw glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta oglosil wyniki glosowania
informujqc ponadto. ze Rada Miasta przyigla regulamin wyboru na funkcjg
Wiceprzewodnicz4cego Rady Miasta.

Po przyjgciu regulaminu wyboru, komisja skrutacyj na przekaz^la radnym karty do glosowania
w celu przyst4pienia do aktu glosowania.

Po zakorlczeniu glosorvania izebraniu kart do umy przcz czlonkorv komis.ii skrutacyjnej,
Przewodniczqcy Rady Miasta ponownie oglosil przerwg w obradach sesyinych do momentu,
gdy na salq obrad powrtrci komisja z wynikami glosowania.

Przerwa v, obradach sesvinvch.

ll
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Wznawiaj4c obrady po przerwie Przewodnicz4cl- Rady Miasta zr.r'r6cil sig do Przewodnicz4cej
komisji skrutacyjne.j radnej Wandy Muszalik o przedstawienie protokolu komisji.

Przewodnicz4ca komisji skrutacyjnej radna Wanda Muszalik odczltaia protok6l komisji
skrutacyj nei powolanej dla wyboru Wiceprzewodnicz4cego Rady Miasta. infbrmuj4c. iz, w
wyniku przeprowadzonego gtosowania liczba glosirw waZnie oddanych za wyborem radnej
Elzbiety Rutkowskiej wyniosla l3 glos6w. liczba glos6w waZnie oddanych przeciw wyborowi
\4)rniosla 5 glos6w natomiast liczba glos6w waznych bez dokonania wyboru wyniosla 2 glosy.
W glosouaniu wziglo udzial 20 radnych obecnych na obradach. kt6r-vm wydano karty do
glosowania.

Wobec powy2szego Komisja Skrutacyjna stwierdzila, 2e radna El2bieta Rutkowska zostala
wybrana na funkcig Wiceprzewodniczqcej Rady Miasta Wloclawek.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, 2e nast4pil Wyb6r Wiceprzewodnicz4cego
Rady w glosowaniu ta.jnym i zostal ogloszony przez Komisjg skrutacyjn4. Jest to akt
podstawowy i decydujacy o wyborze, natomiast jego uzewngtrznienie nastgpuje w formre
uchwaly Rady Miasta stwierdzaj4cej wyb6r na powy2sz4 funkcjg i ma charakter ri,yl4cznie
deklaratoryi ny.

Bior4c pod uwagg wyniki glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta oglosil, iz Rady Miasta
dokonala wyboru Wiceprzewodniczqcej Rady w osobie radnej ElZbiety Rutkowskiej. po czym
zaprosil radnq do zajgcia miejsca przy stole prezydialnym.

Glos zabrala radna Elzbieta Rutkowska, kt6ra z.lolyla podzigkowania za wyb6r jej osoby na
funkcjg Wiceprzewodniczqcej Rady Miasta i okazane zaulanie.

Nastgpnie przedstawiona zostaia opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie wyboru Wiceprzewodnicz4cego Rady Miasta Wloclawek rozpatzyla oraz
pozytywnie zaopiniowaia Komisja Porz4dku Prawnego i Publicznego. Opinig w tej sprawre
przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Arkadiusz Piasecki.

Po przedslawieniu opinii Komisji oraz po spelnieniu wszystkich wymog6w proceduralnych
Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod glosowanie ww. projekt uchrvaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie lryboru Wiceprzewodnicz4cego Rady Miasta Wlociawek.

Wvniki slosowania

ZA: 15,PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TE SIE: 2, BRAK Gtr-OSU: 3, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

ZA (15\
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Jacek Bulawa, Mariola Ga*'lowska, .loanna Holhan-Kupisz. Agnieszka Jura - Walczak. Piotr
Kowal, Krystian l-uczak. J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta
Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Daniel Tobjasz. Stanislaw Wanrzonkoski. Czeslaw Zarzeczny,
Jar, usz Zi6lkowski

WSTRZYMU.IE SIE (2)

Andrzej Golgbieski, Stanislaw Krzemieniewski

BRAK GLOSU T3)

Piotr Czarnecki. Janusz Dqbczyfiski, Krzysztol' Kowalski

NIEOBECNI (5)

Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymanska, Katarzyna Zargbska,
Piotr Zwoliriski

Po zakohczcniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o uynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
dokonala wyboru Wiceprzewodniczqce j Rady Miasta w osobie radnej Elzbiety Rutkowskiej.

Ad.6
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2022
rok.

Ad. 7

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognory Finansowej
na lata 2022-2038.

Wprowadzenia do Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchu'alenia budZetu miasta
Wloclawek na2022 rok oraz Uchwaly zmieniaj4ce uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2022-203 8 dokonala Skarbnik Miasta Honorata Baranowska.
omawiajqc l4cznie zmiany wprowadzone w obydwu proiektach uchwal zar6wno po stronie
wydatk6w .iak i dochodow w r62nych dzialach budzetu oraz w Wieloletniej Prognozre
Finansowe.i na lata 2022-203 8. Zmiany zaproponowane w poszczeg6lnych dzialach
wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski zlo2one przez poszczeg6lne w1'dzialy jak r6wnieZ w
wyniku przesunigcia Srodk6w u.ynika.jqcych z zaistnialych potrzeb. W WPF urealnione zostaly
dochody oraz wydatki oraz zaktualizowany zostal w-vkaz przedsigwziei wieloletnich.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komis.ji rozpatrujEcej wvn'. zagadnienia.

Opinie Komisii stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniai4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na 2022 rok
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Kornisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta.
Opinig w te.j sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna Zargbska.

Tak2e uchwalE zmieniaj4cq uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2022-203 8 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja BudZetu. Rozwoju i
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Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna
Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal. ze otwiera
dyskus.ic nad ww. zagadnieniami.

W dvskusii wzieli udzial:

- radnv Pan .lanusz Dgbczl riski
- Skarbnik Miasta Pani Honorata Baranowska

Wobec wyczerpania zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanic wr.r,. proj ekty uchwal.

Glosowano w srrrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta Wloclawek na 2022 rok.

Wvniki glosowania

ZA: 13. PRZECIW: 0. WSTRZYMU.IE SIE: 7. BRAK GI,OSU: 0. NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (t3)

.lacek Bulawa, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka .lura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian
{-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki. ElZbieta Rutkowska. Ewa Szczepanska, Daniel
Tobj asz, Stanislaw Warwzonkoski, Czeslaw Zar zeczny, Janusz Zi 6lkowski

WSTRZYMUJq srE (7)

Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski. J6zef Mazierski

NIEOBECNI (5)

Krzysztof Grzqdziel. Zbigniew Lewandowski. Malgorzata Szymariska. Katarzyna Zargbska,
Piotr Zwolifrski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata2022-2038.
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Wyniki glosowania

ZA: 13,PRZECIW:0. WSTRZYMLJ.IE SIE: 7. BRAK GLOSU: 0. NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (\3)

Jacek Bulawa, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka .lura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian
Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel
Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Czeslaw Zarzeczny,.lanusz Zitrlkowski

WSTRZYMU.IE SIE (7)

Piotr Czarnecki. Janusz Dgbczyriski. Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Kowalski. Stanislaw Krzemieniewski. .lozcf Mazierski

NIEOBECNI (5)

K-rzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Malgorzala Szymariska. Katarzyna Zargbska,
Piotr Zwolif ski

Po zakofczeniu procedurv glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o tynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przepror.r'adzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8
Uchwala w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Wloclawek dla obszaru zawartego pomigdry ulicami: Wienieckq, Wysok4, Kapituln4,
Borowsk4, Jasnq i Obwodow4 oraz w rejonie ulicy Lisek,

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do uchwaly dokonala Pani
Jolanta Staficzak Dyrektor Wydzialu Urbanistyki i Architektury.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrui4cej ww. zagadnienia.

Opinia Komisji stalei Radv Miasta

Uchwalg w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek
dla obszaru zawartego pomigdzy ulicarni: Wicnieck4, Wysok4. Kapituln4, Borowsk4, Jasn4 i
Obwodow4 oraz w rejonie ulicy Lisek rozparrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja
Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinig w tej sprawic przedstawil Przewodnicz4cy Rady
Miasta radny Piotr Kor.r'al.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e otwlera
dyskusjg nad w-r'r. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e

na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu i zagospodarowanru
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przestrzennym Rada Miasta rozstrzyga o sposobic rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu
mie.jscowego planu zagospodarowania przcstrzcnncgo. W trakcie procedury planistyczne.l
odbylo sig wyloZenie do publiczncgo wglEdu projektu mieiscowego planu zagospodarowanla
przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru zawartego pomigdzy ulicami: Wienieck4,
Wysok4, Kapituln4. Borouskq..lasn4 i ObwodowE oraz w rejonie ulicy [,isek, oraz wyznaczono
termin wnoszenia uwag. rv trakcie, kt6rego wplyngly 2 uwagi. Kaizda z 2 uwag wymaga
rozpatrzenia przez Rade Miasta. tj. indywidualnego glosowania zgodnie z rozstrzygnigc iem
Prezydenta Miasta Wloclawek TreSci zioZonych uwag sq tozsame, zatem uzasadnienie do uwag
jestjedno i zostanie przeczylane tylko raz.

a) nieuwzglgdnienie uwagi nr 1 .

uwaga nr I

Uwaga nr I z dnia 27 kwietnia 2022 r., dot. zmiany przeznaczenia dzialek z.,teren6w
zielonych'' na tereny rekreacyj no-wypoczynkowe z mozliwoSci4 lekkiei zabudowy
niezwiEzanej na stale z podloZem.

Uwaga dotyczy nieruchomoSci oznaczonej, .jako dzialka nr 70 i 7l KNt 58. ul. Bojakowskiego
- Teren oznaczony na rysunku projektu planu symbolem 29 7.P/7.2.

Proponowane rozstrrygnigcie - Uwaga nr I nieuwzglgdniona w caloSci

Uzasadnienie:

NieruchomoSi, kt6rej dotyczy uwaga znajduje sig w obszarze szczeg6lnego zagro|enia
powodzi4. W Swietle art. 163 ust. 5 usta\ ry z. dnia20lipca 2017 r. Prarvo 

"vodne 
(Dz.iJ. z 2021

r. poz. 2233),..ochrong przed powodziq prowadzi sig z uwzglgdnieniem map zagrolenia
powodziowego, map ryzyka powodziowego oraz. plan6w zarz4dzania ryzykiem
powodziowym". Dokumenty te sporz4dzane s4 pvez Paristwowe Gospodarstwo Wodne Wody
Polskie. Zgodnie ze stanowiskiem Paistwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie.
opartym na przepisach w/w ustawy, a wyrazonym na etapie uzgodnieri projekt6w innych
plan6w miejscouych, naleZy wyeliminowai lub unikai wzrostu zagospodarowania na
obszarach szczeg6lnego zagroZenia powodziq. Jest to cel szczeg6lorv-"- okreSlony w Planie
z.arzqdzania ryzykiem pou'odziow.vm dla obszaru dorzecza Wisly (Dz. U.22016 r., poz. l84l)
. Rzeka Zglowi4czka stanowi obszar Dorzecza Wisly/Region Wodny Srodkowej Wisly.
Ustalenia planu miejscowego nie mogq lamai zapis6w w/w dokument6w. Dopuszczenie
lokalizacji obiekt6w budowlanych na terenach szczeg6lnego zagro|enia powodzi4 narusza
ustalenia planu zarzqdzania ryzykiem powodziowym, co skutkuje odmow4 uzgodnienia
projektu mpzp (art. 166 ust. l0 ustawy prawo wodne).

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady Miasta rozpoczql procedurg glosowania nad
nieuwzglgdnieniem uwagi nr I

Glosowano w srrrawie:

nieuwzglgdnienia uwagi nr | .

Wvniki glosowania

3. BRAK Gtr,OSU: l. NIEOBECNI: 5
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W].niki imienne:

ZA (16\

.lacek Bulawa, .Ianusz DEbczyriski. Mariola Gawlowska. Andrze j Golgbieski. .loanna Hofman-
Kupisz. Agnieszka Jura - Walczak. Krzysztof Kowalski. Stanislau' Krzemieniewski. Krystian
I-uczak, Wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki. Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska,
Stanislaw Wawrzonkoski. Czeslaw Zarzecznv. Janusz Ziolkowski

WSTRZYMUJE SIE (3)

Piotr Czamecki, Piotr Kowal, .lozef Mazierski

BRAK GI-OSU T1)

Daniel Tobjasz

NIEOBECNI (5)

Krzysztof Grz4dzrel, Zbigniew Lewandowski. Malgorzata Szymanska. Katarzyna Zargbska,
Piotr Zwolifrski

Po zakonczeniu procedur5 giosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. 2e Rada
Miasta zdecydowala, 2e Uwaga nr I zostaia nicuwzglgdniona w caloSci.

Uwaga do sposobu glosowania procedowanego zagadnienia zgloszona przez
Przewodnicz4cego Rady Miasta. kt6ry wyja3nil, 2e omylkowo lvstrzymal sig od glosu
natomiast Jego intencj4 bylo oddanie glosu popieraj4cego nieurvzglednienie uwagi nr i w
caloSci. Na proSbg Pana radnego powyzsza uwaga zostaje odnotowana w protokole.

b) nieuwzglgdnienie uwagi nr 2.

uwaga nr 2

Uwaga nr 2 z dnia 27 kwietnia 2022 r., dot. zmiany przeznaczenia z .,teren6w zielonych" na
tereny rekreacyjno-wypoczynkowe oraz z mo2liwoSci4 zabudowy letniskowej nie zwi4zanej na
stale z podlo2em.

Uwaga dotyczy nieruchomoSci oznaczonej, jako dzialka nr 70 i 7l KM 58, ul. Bojakowskiego
- Teren oznaczony na rysunku projektu planu symbolem 29 ZPIZZ.

Proponowane rozstrzygniEcie - Uwaga nr 2 nieuwzglgdniona w caloSci.

Uzasadnienie -jak dla uwagi nr l.

Nastgpnie Przewodniczacy Rady Miasta rozpocz7l procedurE glosowania nad
nieuwzglgdnieniem uwagi nr 2.

Glosowano w sDrawie:

nieuwzglgdnienia uwagi nr 2.

t7



Wyniki slosowania

ZA: 18. PRZECIW: 0. \L'STRZYMUJE SIE: 2. IIRAK GLOSTJ: 0. NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA.,l8\

.lacek Bulawa. .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golgbieski. Joanna Hofman-
Kupisz, r\gnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian I-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki. Elzbieta Rutkowska,
Ewa Szczepairska. Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski. Czeslau' Zarzecznv, Janusz
Zi6tkowski

WSTRZYMUJE SIE (2)

Piotr Czamecki. .Ttizef Mazierski

Nrr-roBECNr (5)

Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymanska. Katarzyna Zargbska,
Piotr Zr.r'olifrski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. 2e Rada
Miasta zdecydowala, 2e Uwaga nr 2 zostala nieuwzglgdniona w caioSci.

Wobec powyZszego Przeuodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal. Ze Rada Miasta Wloclawek
przeglosowaia wszystkie 2 uwagi, z kt6rych ka2da zostala rozstrzygnigta przez Radg Miasta
Wloclawek, jako nieuwzglgdniona w caloSci.

Wszystkie nieuwzglgdnione uwagi - stanowii bqd4 Listq nieuwzglgdnionych urvag. jako
ROZSTRZYGNIECIE RADY MIASTA WI-OCI-AWEK o sposobie rozpalrzenia uwag do
pro.jektu planu - zawarte u'ZAL{CZNIKU NR 2 do projektu lJchu'aly.

r-astgpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie w'w. projekt uchwalv.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przcstrzennego miasta Wloclawek
dla obszaru zawartego pomigdzy ulicami: Wienieck4. Wysok4. Kapitulnq. Borowsk4,Jasn4 i
Obwodow4 oraz w rejonie ulicy Lisek.

Wvniki glosowania

ZA:20,PRZECIW: 0. WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

ZA (20\
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Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .lanusz Dgbczyriski. Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski,
Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian N,uczak, .lozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Czeslaw Zarzeczny,.lanusz Zi6lkowski

NTEOBECNT (s)

Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Matgorzata Szymanska, Katarzyna Zargbska,
Piotr Zwolirlski

Po zakoi.rczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o uynikach
glosowania, stwierdza.j4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia aktualizacji' Planu
zr6wnowaZonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla miasta Wloclawek"'

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnicnia.iak w uzasadnieniu do uchwaly dokonal Pan

Pawel ZyLelewicz Dyrektor Wydziaiu Dr6g. 'l'ransportu i Energii.

Nastgpnie przedstar.viona zostala opinia komis.ii rozpatruj4cei ww. zagadnienia.

Opinia Komisii stalei Rady Miasta

Uchwalg zmieniajqc4 uchwalg w sprawie uchwalenia aktualizacji. Planu zr6wnowaZonego
rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla miasta Wloclalek" rozpatrzyla oraz
pozytyu,nie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. OpiniE w tej

sprawie przedstawil Przeu'odnicz4cy Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Po przedstawieniu opinii Komisji. Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwlera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia aktualizacji, Planu zr6wnowazonego
rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla miasta Wloclawek".

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0. WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 2, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (18)
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.lacek Bulawa. .lanusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski. .loanna Hofman-
Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski. Krystian Iluczak, I6zef
Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,
Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Czeslaw T,arz.eczny,.lanusz Zi6lkowski

BRAK GLOSU (2)

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak

NTEOBECNT (s)

Krzysztof Grz4dzrel, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymaiska, Katarzyna Zargbska,
Piotr Zwolifiski

Po zakofrczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
giosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. l0
Uchwala w sprawie ustalenia cen maksymalnych za uslugi przewozowe w publicznym
transporcie zbiorowym, uprawniei pasa2er6w do ulg i zwolnief u oplatach za przew6z i
sposobu ustalania oplat dodatkowych.

Wprowadzcnia do przedmiotowego zagadnicnia jak w uzasadnieniu do uchwaly dokonal Pan

Pawel ZyZelewicz Dyrektor Wydzialu Drog, 'l-ransportu i Energii.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcei wr.r'. zagadnienia.

Opinia Komisii stalej Radv Miasta

lJchwalg w sprawie ustalenia cen maksymalnych za uslugi prze\ /ozowe w publicznym
transporcie zbiorowym. uprawnief pasaZer6w do ulg i zwolniei w oplatach za przew6z i
sposobu ustalania oplat dodatkowych rozpatrzyla oraz pozl'tywnie zaopiniowala Komisja
Gospodarki Mieiskiei i Ochrony Srodowiska. Opinig w te.l sprawie przedstawil Przewodnicz4cy
Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Po przedstawieniu opinii Komisji. Przewodniczqcy Rady Miasta pointbrmowal, 2e otwrera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeit do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. proj ekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie ustalenia cen maksymalnych za uslugi przewozowe w publicznym
transporcie zbiorowym. uprawnieri pasazer6w do ulg i zwolnieri w oplatach za przewoz i
sposobu ustalania oplat dodatkowych.
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Wvniki glosowania

ZA: 19.PRZECIW: 0. WSTRZYMUJE SI9: 0, URAK GI-OSU: I, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (19)

Jacek Bulawa, .lanusz DEbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, .Ioanna Hofman-
Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki,
Elzbieta Rutkowska. Ewa Szczepariska, Daniel Tobiasz, Stanislaw 'fi'aq'rzonkoski, Czeslaw
Zarzeczny,.Tanusz Zi6lkowski

BRAK GT,OSIJ (I)

Piotr Czamecki

NIEOBECNI (5)

Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski. Malgorzata Szymanska. Katarzyna Zarqbska,

Piotr Zwolinski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o uynikach
glosowania. stwierdzajqc ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 1l
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawic wysoko5ci oplat za korrystanie z miejskich
obiektriw i urzqdzcri sportowo-rekreacyjnych uirytecznoSci publicznej pozostaj4cych w
trwalym zarzqdzie lub w administrowaniu OSrodka Sportu i Rekreacji we Wloclawku.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonala Pani Agnieszka Zglobicka-
Skupniewicz p.o. Dyrektora Wydzialu Sportu i Turystyki.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatrui4cej wu'. zagadnienia.

Opinia Komisii stalej Radv Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchrvalg w sprawie wysokoSci oplat za korzystanie z miejskich obiekt6w
i urz4dzen sportowo-rekreacyjnych u2ytccznoSci publicznej pozostaj4cych w trwalym
zarz4dzie lub w administrowaniu O5rodka Sportu i Rekreacji we Wtoclawku rozpatrzyla oraz
pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. Opinig w tej sprawie przedstawil
PrzewodniczEcy Komisji radny Janusz Zi6lkowski.

Po przcdstawicniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal, ze otwlera
dyskusj E nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.
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Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie wysokoSci oplat za korzystanie z mieiskich obiekt6w
i urzqdzeA spofiowo-rekreacyjnych u2ytecznoSci publicznej pozostaj4cych w trwalym
zarz4dzie lub w administrowaniu OSrodka Sportu i Rekreacji we Wloclawku.

Wvniki elosowania

ZA: 14,PRZECIW: 0. WSTRZYMLJ.IE SIE: 3, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (14)

Jacek Bulawa, .Toanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski. Krystian tr-uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki. Elzbieta
Rutkowska, Daniel Tobjasz. Stanislaw Wawrzonkoski, Czeslaw Zarzeczny. Janusz Zi6lkowski

WSTRZYMU.TE SIE (])

Janusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieski, Stanislaw Krzemieniewski

BRAK GI-OSU (3)

Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Ewa Szczepafiska

NIEOBECNI (5)

Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymaiska. Katarzyna Zarqbska,

Piotr Zwoliriski

Po zakoirczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowanra, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rczultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostaia podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 12
Uchwala w sprawie nadania nazwy ulicy Szosa Brzeska.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonala Pani Aleksandra Kulifrska
Kierownik Rel'eratu Kultury i Promocji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruiqcej ww. zagadnienia.

Opinia Komisii staler Radv Miasta

Uchwatg w sprawie nadania nazwy ulicy Szosa Brzeska rozpatrzyla oraz poz)4ywnie
zaopiniowala Komisja Kultury iSportu. Opinig w tei sprawie przedstawil Przewodnicz4cy
Komisii radnv Janusz Zi6lkowski.
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Po przedstawieniu opinii Komisji. Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowai, ze otwiera
dyskusj 9 nad w'w. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanic ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

lJchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy Szosa Brzeska.

Wyniki qlosowania

ZA: lT,PRZECIW: 0. WSTRZYMU.IE SIE: 0, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

ZA (17\

.lacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Andrzej (iolgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka
Jura - Walczak, Piotr Korval, Stanislaw Krzenrienicwski. Krystian l-uczak. Jozef Mazierski,
Wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki. EIZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski. Czeslaw Zarzeczny..lanusz Ziolkowski

BRAK GI,OSU (3)

Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska. Krzysztof Kowalski

NIEOBECNI (5)

Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymarlska. Katarzyna Zargbska,

Piotr Zwoliriski

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala pod.lgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 13

Uchwala w sprawie przyjgcia programu polityki zdrowotnej pn. ,,Program profilaktyki
zakaLefi wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta Wloclawek na latz 2022-2025".

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonala Pani Elzbieta Dynarska Dyrektor
Wydzialu Polityki Spolecznei i Zdrowia Publicznego.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej wu'. zagadnienia.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Uchwalg r.r,sprawie przvlgcia programu polityki zdrowotnej pn. ..Program profilaktyki zaka|eir
wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta Wloclawek nalata2022-2025'' rozpalrzyla oraz



pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinig w tej sprawre
przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji. Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowai, ze otwiera
dyskusj g nad w.*. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. proj ekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprau'ie przl,iecia programu polityki zdrowotnej pn. ..Program profilaktyki zakazen

wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta Wloclawek na lata2022'2025'' ..

Wvniki glosowania

ZA: tT,PRZECIW: 0. WSTRZYMU.IE SIE: l. BRAK GI-OSU: 2. NIEOBECNI: 5

Wvniki irnienne:

zA, (17\

.Tanusz Dgbczyriski, lvlariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Flotman-Kuprsz,
Agnieszka Jura - Walczak. Piotr Kowal. Stanislar.t' Krzernieniewski. Krystian Luczak, J6zef
Mazierski. Wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska. Ewa Szczepafrska,

Daniel Tobjasz, Stanislaw Warwzonkoski, Czeslaw Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski

WSTRZYMU.IE SIE (1)

Jacek Bulawa

BRAK GLOSU (2)

Piotr Czamecki, Krzysztof Kowalski

NIEOBECNI (5)

Krzysztol' Grz4dz,iel. Zbigniew I-ewandowski. Malgorzata Szymairska. Katarzyna Zargbska,

Piotr Zwolinski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala pod.jgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 14

Uchwala w sprawie prryjgcia sprawozdania z realizacji,,Rocznego Programu wsp6lpracy
Gminy Miasto Wloclawek z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami
rrymienionymi w art. 3 ust, 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalno(ci po2ytku
publicznego i o wolontariacie, na rok 2021".



Sprawozdanie z realizacji .,Rocznego Programu wsp6lpracy Gminy Miasto Woclawek z
organizacjami pozarz4douymi oraz podmiotami wymienionymi w art. J ust.3 ustarty z dnia
24 kwietnia 2003 r. o dzialalnoici po2ytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2021"
przedstawila Pani Elzbieta Dynarska Dyrektor Wydzialu Polityki Spolecznej i Zdrowra
Publicznego.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj qcej ww. zagadnienia.

Opinia Xomisii slalejRadyMrasta

Uchwalg w sprawie przyjgcia sprawozdania z realizac.ii ,,Rocznego Programu wsp6lpracy
Gminy Miasto Wloclawek z organizacjami pozarz4dowymi oraz podmiotami wymienionymi
w art. 3 ust. 3 ustaw)' z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalnoSci pozytku publicznego i o

wolontariacie, na rok 2021" rozpalrzyla oraz pozytywnie zaopiniou'ala Komisja Zdrou'ia,
Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna
Ewa Szczepanska.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawic:

dyskusli Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

Uchwaty w sprawie przyjgcia sprawozdania z realizaqi ,.Rocznego Programu wsp6lpracy
Gminy Miasto Wloclawek z organizacjami pozarz4dowymi oraz podmiotami wymienionymi
w art. 3 ust. 3 ustawv z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalnoSci poZytku publicznego i o

wolontariacie. na rok 2021 ''.

Wyniki glosowania

ZA: IT,PRZECIW: 0. WSTRZYMU.TE SIE: 0, BRAK GI-OSU: 3, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA,/17]|

.lacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski. Mariola Gawlowska, .loanna lJofman-Kupisz, Agnieszka

.Iura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski. Krystian Luczak, J6zef Mazierski,
Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska. Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski. Czeslaw Zarzeczny,.lanusz Zi6lkowski

BRAK GI-OSU (3)

Piotr Czarnecki. Andrzei Golqbieski, Krzysztof Kowalski

NIEOBECNI (5)
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Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski. Malgorzata Szymariska, Katarzyna Zargbska,
Piotr Zwoliriski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przcwodnicz4cy Rady Miasta pointbrmowal o wynikach
glosowania. stwierdzajac ponadto. ze r.l' rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 15

Ucb*'ala w sprawie wyraienia zgody na prryst4pienie przez Gming Miasto Wloclawek
do projektu pn.",IESTE,M" w ramach konkursu Rcgionalnego Programu Operacyjnego
Wojewtidztwa Kuiawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej I I
Wzrost aktywnoSci spolecznej - zawodowei mieszkaricriw objgtych Lokalnymi
Strategiami Rozwoju. l)zialanie I l.l Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR.

Przedmiotowe zagadnienie dotyczqce przyst4pienia do projektu ,.Jestem'' zaprezentowai Pan

Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta

Uchwalg w sprawie u'yra2enia zgody na przyst4pienie przez Gming Miasto Wloclawek do

projektu pn.".lESTEM" w ramach konkursu Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 u ramach Osi Priorytetowe.l l1
Wzrost aktywnoSci spolecznej - zawodowcj mieszkafic6w objgt,vch Lokalnymi Strategiami
Rozwoju, Dzialanie I l.l Wl4czenie spoleczne na obszarach objgt,vch LSR rozpatrzyia oraz
pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinig w tej sprawie
przedstawila PrzewodniczEca Komisji radna Ewa Szczepairska.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczqcy Rady Miasta poinfbrmowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusii Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
giosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie wvraZenia zgody na przystqpienie przez Gmine Miasto Wloclawek do

projektu pn.".iESTEM" w ramach konkursu Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej 1l
Wzrost aktywnodci spolecznej - zawodowej mieszkaric6w objgtych Lokalnymi Strategiami
Rozwoju. Dzialanic ll.l Wlqczenie spoleczne na obszarach objgtych LSR.

Wyniki elosowania

ZA: IT,PRZECIW: 0. WSTRZYMUJI SIQ: 0, BRAK GLOSU:3, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (17)

zo



.lacek Bulawa, .lanusz Dgbczyriski. Mariola Gawlowska, .loanna Hofman-Kupisz, Agnieszka
Jura - Walczak, Piotr Korval, Stanistaw Krzemieniewski. Krystian Luczak, .T6zef Mazierski,
Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Eu'a Szczepariska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski. Czeslaw Zarzecznv. Janusz Zi6lko"r'ski

BRAK GI-OSU (3)

Piotr Czamecki, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski

NTEOBECNT (s)

Krzysztof GTz4dz,iel, Zbigniew Lewandowski, Maigorzata Szymariska" Katarzyna Zargbska,
Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu proccdury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal o rlynikach
glosowania, stwierdzajqc ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 16

Uchwala zmieniaiqca uchwalg w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta
Wloclawek do Miejskicj Rady DzialalnoSci Poiytku Publicznego we Wloclawku.

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonal PrzewodniczEcy Rady Miasta
infbrmuj4c, Ze dnia 28 sierpnia 2017 r. Rada Miasta Wloclawek podjela Uchwalg w sprawie
okreSlenia trybu powol; wania czlonk6w, organizacji oraz trybu dzialania Miejskiej Rady
DzialalnoSci PoZytku Publicznego we Wloclawku. Przedstawicieli Rady Miasta Wloclawek do

tegoZ gremium wskazuje Rada Miasta. Natomiast liczbg wybieranych Radnych okreSlil
Prezydent Miasta Wloclawek w drodze stosou'nego zrz4dzenia. Biorqc pouyZsze pod uwagg.

w zwi4zku ze Smierciq Radnego .Taroslawa Hupalo, zachodzi potrzeba wskazania nowego
przedstawiciela Rady Miasta Wloclawek do korica V kadencji Miejskicj Rady Dzialalno5ci
Po2ytku Publicznego we Wloclawku. Zasadnym jest. zatem podjgcie przedmiotowej uchwaly.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Uchwalg zmieniaj4cq uchwalg w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta \\'loclawek
do Miejskiej Rady DzialalnoSci PoZytku Publicznego we Wloclawku rozpatrzyla oraz
pozytywnie zaopiniowala Komisia Zdrowia, Rodziny i Opieki Spoiecznej. Opinig w tej sprawie
przedstawila Przewodnicz4ca Komisii radna Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji. Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal, ze otwlera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przcwodnicz4cl Rady Miasta poddal pod
glosowanie wr'". pro.jekt uchwaly.
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Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta
Wloclawek do Miejskiej Rady DzialalnoSci PoZytku Publicznego we \\'loclawku.

Wvniki glosowania

ZA: 16,PRZECIW: 0. \[ STRZYMIJ.IE SIE: 0. BRAK GI.OSU: 4. NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA. (16\

.lacek Bulawa, Janusz Dgbczyrlski, Joanna Ho{man-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian N"rczak, lozef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonko ski, Czesl aw Zar zeczny, .lanusz Zi6lkowsk i

BRAK GLOSU (4)

Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski. Krzysztof Kowalski

NTEOBECNT (5)

Krzysztof Grz4dziel. Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymanska. Katarzyna Zargbska,

Piotr Zwoliriski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego giosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 17

Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Stowarzyszenia ,,Kogutorium" na dzialalno6d
Dyrcktora Zespolu Szkril Elektrycznych we Wloclawku.

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Stowarzyszenia ,,Kogutorium" na dzialalnoSi
Dyrektora Zespolu Szk6l Elektrycznych we Wloclawku, kt6re zostalo urypracowane i
zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisjq Skarg, Wniosk6vv i Petycji przedstawil
Wiceprzewodnicz4cy Komisj i radny J6zef Mazierski.

Po przedstawieniu stanou iska Komisj i Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Na obradach sesyjnych obecny byl Dyrektor Zespolu Szkol Elektrycznych we Wloclawku

W dvskusii wzieli udzial:

-Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Pan I'iotr Kowal.
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Wobec wyczerpania zgloszefi do udzialu w dyskusji I'rzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. proj ekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Stowarzyszenia ..Kogutorium'' na dzialalnod6
Dyrektora Zespoiu Szk6i Elektrycznych we Wloclawku..

Wyniki glosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0. WSTRZYMTJJE SIE: 0, BRAK GI-OSU: 5. NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (1s)

.Iacek Bulawa, .loanna Hofhran-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal. Stanislaw
Krzemieniewski. Krystian Luczak, .l(rzef Mazierski. Wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki,
ElZbieta Rutkowska, Eua Szczepariska, Daniel Tobjasz. Stanislaw \\'awrzonkoski. Czeslan'
Zarzeczny. Janusz Zi6lkou ski

BRAK GLOSU (5)

Piotr Czamecki. .lanusz Dgbczyriski. Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski. Krzysztof
Kowalski

NIEOBECNI T5)

Krzysztof Grz4dztel, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymariska. Katarzyna Zargbska,

Piotr Zwoliirski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto. 2c w rezultacie przcprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 18
Uchwala w sprawie przekazania skargi.

Stanowisko w sprawie przekazania skargi rodzic6w uczni6w Zespolu Szk6l Elektrycznych we
Wioclawku na dzialalno56 Stowarzyszenia ,,Kogutorium"do rozpatrzenia Prezydentowi Miasta
Jaworzno, jako organowi wladciwemu do zalatwienia sprawy, kt6re zostalo wypracowane I
zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisig Skarg, Wniosk6w i Petycji przedstawil
Wiceprzewodnicz4cy Kom isli radny .l6zef Mazierski.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. pro.jekt uchwaly.
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Glosowano w srlrawie:

Uchwaly w sprawie przekazania skargi.

Wyniki glosowania

Z-A: 15, PRZECIW: 0. \\'STRZYMLJJE SIE: 0. BRAK GI.OSLJ: 5. NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA, (15\

Jacek Bulawa. Janusz Dgbczyriski. Joanna Hofhan-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak. Piotr
Kowal, Stanislar.r, Krzemieniewski. Krystian l-uczak. .l(rzef Mazierski. Arkadiusz Piasecki.
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobiasz. Stanislaw \\'awrzonkoski. Czeslaw
Zarzeczn y-., Janusz Zi6lk owski

BRAK GLOSU (5)

Piotr Czarnecki. Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski. Krzysztof Kowalski, Wanda
Muszalik

NIEOBECNI (5)

Krzysztof Grz,4dz-iel. Zbigniew Lewandowski. Malgorzata Szymanska. Katarzyna Zargbska.
Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 19
Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M. G. na dzialalnoSd Dl"rektora Przedszkola
Publiczncgo Nr 35 we Wloclawku.

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M. G. na dzialalnoic Dyrektora Przedszkola
Publicznego Nr 35 we Wloclawku. wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta przez
Komisig Skarg. Wnioskow iPetycji przedstawil Wiceprzewodniczqcy Komisii radny .T6zef

Mazierski.

Po przedstawieniu stanou'iska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal.2e otwiera
dyskusjq nad wu. zagadnieniem.

Na obradach sesyjnych obecna byla Dyrektor Przedszkola Publicznego Nr 35 we Wloclawku.

Wobec braku zgloszerl do udzialu w dyskus.li Przewodniczqcy Rad1" Miasta poddal pod
glosowanie r,',1r,. pro.jekt uchwaly.
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Glosowano w sDrawie:

Uchwaly u sprawie rozpalrzenia skargi Pana M. (i. na dzialalnoSc Dyrektora Przedszkola
Publicznego Nr 3 5 we Wloclawku.

Wyniki qlosowania

ZA: 16,PRZF.CIW: 0. WSTRZYMTJJE SIE: 0, BRAK GLOSU: 4. NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (16)

.Tacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski..loanna llofman-Kupisz. Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr-uczak, .l6zef Mazierski. Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki. Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska. Daniel Tobjasz. Stanislaw
Wawrzonkoski. Czeslarv T,arzecz.nv,.lanusz 7-iolkowski

BRAK GI,OSU (4)

Piotr Czarnecki. Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski. Krzysztof Kowalski

NTEOBECNT (5)

Krz,vsztof Grz4dziel. Zbigniew Lewandowski. Malgorzala Szymanska. Katarzyna Zargbska.
Piotr Zwolinski

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto, 2c w rczultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjqta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.20
Uchwala rl' sprawic rotpatrzenia skargi Pana R. P. na dzialalnoSd Komendanta Straiy
Miejskiej we Wloclawku.

Stanowisko w sprawie rozpalrzenia skargi Pana R. P. na dzialalnoSi Komendanta StraZy

Miejskiej vu'e Wloclawku. wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisjg
Skarg, Wniosk6w i Petvcji przedstawil Wiceprzewodniczqcy Komisji radny.T6zef Mazierski.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwlera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusii Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pana R. P. na dzialalnoSi Komendanta Strazy Mieiskiej
we Wloclawku.
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Wyniki glosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0. WSTRZYMU.I|, SIE:0, IIRAK GI.OSU: 5, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (15\

Jacck Bulawa, Janusz Dgbczyfiski. .loanna flofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian l-uczak, .l6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Stanislaw Wawrzonkoski,
Czeslaw Zarzeczny. Janusz Zi6lkowski

BRAK GI,OSU (5)

Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz

NIEOBECNI (5)

Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymanska. Kalarzyna Zargbska,
Piotr Zwolifiski

Po zakorlczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowai o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprou'adzonego glosowania uchwaia
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.2t
Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pani E.L. na dzialalno66 Prezydenta Miasta
Wloclawek.

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Pani E.L. na dziaialnoSi Prezydenta Miasta, kt6re
zostalo wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisjg Skarg, Wniosk6w i
Petycji przedstawil Wiceprzewodnicz4cy Komisji radny .l6zef Mazierski.

Po przedstawieniu stanou'iska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pani E.L. na dzialalnoSc Prezydenta Miasta Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA: l4,PRZF.CIW: 0. WSTRZYMUJE SIE: I, BRAK GLOSU: 5, NIEOBECNI: 5

)z



Wvniki imienne:

z^ (14)

.lanusz Dgbczynski. Joanna Hofman-Kupisz. Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal. Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian Luczak, .ltizef Mazierski, Wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska. Stanislaw Wawrzonkoski, Czeslaw Zarzeczny, Jannsz
Zi6lkowski

wsrRZYMrj.lE, SrE (l)

Jacek Bulawa

BRAK GI-OSU (5)

Piotr Czarnecki. Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz

NTEOBECNT (5)

Krzysztof' Grzqdz,iel, Zbigniew Lewandowski, Maigorzata Szymariska. Katarzyna Zargbska,
Piotr Zwoliriski

Po zakofczcniu procedurl' glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwicrdza-i4c ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

A.d.22
Interpelacie, wnioski i zapytania radnych.

lntemelacie do Prczvdenta Miasta podczas obrad XLVIII sesilRad]' Nliasta skierowali:

- radny Pan Jacek Bularva.
- radna Pani Mariola Gawlowska.
- radna Pani .loanna Hofman-Kupisz,
- radna Agnieszka Jura-\\'alczak,
- radn;- Pan Krzyszlof Korvalski.
- radny Pan Czcslaw Zarzeczny.

Ad.23
Informacie i komunikatl',

W tym punkcie porz4dku obrad PrzewodniczEcy Rady Miasta zakomunikowal, ze planuje
zwolanie ses ji absolutoryjnej na dzien 21 cz,erwca br. Natomiast u zwi4zku z terminamt
uynikajqcymi z procedury absolutoryjnej w na.iblizszym czasie - tj. od dnia 2 czerwca odbywai
sig bgdg posiedzenia komisji stalych, dlatego na bieZ4co naleZy Sledzic komunikatory ie-sesjg.
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Ad.24
Zamknigcie obrad.

Wobec zrealizowania porz4dku posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Piotr Kowal
zakonczy\ obrady XLVIII sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyly sig w dniu 3l maja2022
rok u.

yfz4cy flady vtircta

/,.tr-J--'
rff FioIr Kowal

l,rzygoto\val(a) Jolanta Skladanowska
(il6wn!' Specjal'sla ds

obslugi Rnd\ Mr[sla

Pzygotowano pzy pomocy programu esesja.pl

J+



Rada Miasta Wloclawek - Rada Miasta Wloclawek - Sesia w dniu 3l maia 2022 I eSes... Pase 1 of I

Rada Miasta Wloclawek - Rada Miasta Wloclawek
Sesja w dniu 31 maja 2022

09:09

Bulawa Jacek (obecny)
Czarnecki Piotr (obecny)
Dgbczyiski Janusz (obecny)
Gawlowska Mariola (obecny)
Golqbieski Andrzej (obecny)
Grzqdziel Krzysztof (nieobecny)
Hofman-Kupisz Joanna (obecny)
Jura - Walczak Agnieszka (obecny)
Kowal Piotr (obecny)
Kowalski Krzysztof (obecny)
Krzemieniewski Sta n islaw (obecny)
Lewandowski Zbign iew (n ieobecny)
t uczak Krystian (obecny)
Mazierski J6zef (obecny)
M uszalik Wanda (obecny)
Piasecki Arkadiusz (nieobecny)
Rutkowska El2bieta (obecny)
Szczepahska Ewa (obecny)
Szymafiska Malgorzata (n ieobecny)
Tobjasz Da n iel (obecny)
Wawrzonkoski Stanistaw (obecny)
Zargbska Katarzyna (nieobecny)
Zarzeczny Czestaw (nieobecny)
Zi6lkowski Janusz (obecny)
Zwoliriski Piotr (nieobecny)

09:15

Zarzeczny Czestaw (obecny)

10:29

P iasecki Arkadiusz (obecny)

http://api.esesja.pl/vl0/obecnosc_sesja.asp?id=184329&v=6.3.3.0&ukod=ceaa3493&,..31.05.2022



XLVlf l Sesja w dniu 31 maja 2022, godz.
09:00 w sali nr 4 Urzgdu Miasta
WlocNawek ul. Zielony Rynek 11113

Porzqdek obrad

1. Sprawy organizacyjne.

a) wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad XLVlll sesji w punkcie nr 10 o uchwalq w
sprawie ustalenia cen maksymalnych za uslugi przewozowe w publicznym transporcie
zbiorowym, uprawnieri pasa2erow do ulg i zwolnieh w oplatach za ptzewoz i sposobu
ustalania oplat dodatkowych.

b) wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad XLV|ll sesji w punkcie nr 15 o uchwalg w
sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie przez Gminq Miasto Woctawek do projektu
pn."JESTEM" w ramach konkursu Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej
11 Wzrost aktyrrnoSci spolecznej - zawodowej mieszkalrc6w objgtych Lokalnymi
Strategiami Rozwoju. Dzialanie 1 1 .1 Wqczenie spoleczne na obszarach objqtych
LSR.

2. Slubowanie Radnego Rady Miasta Wloclawek.

3. Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdzysesyjnym.

4. Uchwala zmieniajqcq uchwale w sprawie ustalenia skladow osobowych statych
komisji Rady Miasta Woclawek.

5. Uchwala w sprawie wyboru Wiceprzewodniczqcego Rady Miasta Woclawek.

a) powolanie komisji skrutacyjnej.

b) przyjqcie regulaminu glosowania.

6. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na
2022 rok.

7. Uchwala zmieniajeca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lala 2022-2038.

8. Uchwala w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Woctawek dla obszaru zawartego pomigdzy ulicami: Wienieckq, Wysokq, Kapitulnq,
Borowskq, Jasnq i Obwodowq oraz w rejonie ulicy Lisek.

a) nieuwzglqdnienie uwagi nr 1.

b) nieuwzglgdnienie uwagi nr 2.



9. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia aktualizacii ,,Planu
zrownowazonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla miasta Wioclawek".

10. Uchwala w sprawie ustalenia cen maksymalnych za usfugi przewozowe w
publicznym transporcie zbiorowym, uprawniei pasa2erow do ulg izwolnien w oplatach
za pzewoz i sposobu ustalania oplat dodatkowych.

1 1 . Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie wysoko6ci oplat za korzystanie z
miejskich obiektow i urzqdzeri sportowo-rekreacyjnych u2ytecznoSci publicznej
pozostajqcych w trwalym zarzqdzie lub w administrowaniu OSrodka Sportu i Rekreacji
we Woclawku.

12. Uchwala w sprawie nadania nazwy ulicy Szosa Brzeska.

13. Uchwala w sprawie przyjqcia programu polityki zdrowotnei pn. ,,Program
profilaktyki zaka2e^ wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta Wtoclawek na lata
2022-2025',.

14. Uchwaia w sprawie przyjgcia sprawozdania z realizaqi ,,Rocznego Programu
wspolpracy Gminy Miasto Wloclawek z organizacjami pozarzqdowymi oraz
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o
dzialalnoSci po2ytku publicznego io wolontariacie, na rok 2021''.

15. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie przez Gmine Miasto
Woclawek do projektu pn."JESTEM" w ramach konkursu Regionalnego Programu
Operacyjnego Woiew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi
Priorytetowej 11 Wzrost aktywnoSci spolecznej - zawodowej mieszkaicow objgtych
Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie 11.1 Wqczenie spoleczne na obszarach
objqtych LSR.

16. Uchwafa zmieniajqca uchwaig w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta
Wtoclawek do Miejskiej Rady Dzialalno$ci Po2ytku Publicznego we Woclawku.

17. Uchwala w sprawie rozpaizenia skargi Stowarzyszenia ,,Kogutorium" na
dzialalno6c Dyrektora Zespotu Szkot Elektrycznych we Woclawku.

18. Uchwaia w sprawie przekazania skargi.

19. Uchwala w sprawie rozpalrzenia skargi Pana M. G. na dzialalno6c Dyrektora
Przedszkola Publicznego Nr 35 we Woclawku.

20. Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana R. P. na dziatalnoSc Komendanta
Stra2y Miejskiej we Wloclawku.

21. Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pani E.L. na dzialalno5d Prezydenta Miasta
Wloclawek.



22. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych,

23. Informacje i komunikaty

24. Zamknigcie obrad.


